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Po sukcesie utworu ''Jestem Stela'' raper z Kończyc Wielkich szybko wziął się do pracy nad
nowym kawałkiem. Jak zdradza PE.EL nowa produkcja nie będzie tym razem o Gminie
Hażlach.

Utwór promujący Gminę Hażlach pt. „Jestem stela” okazał się strzałem w dziesiątkę. Po kilku dniach od
udostępnienia teledysku w sieci, obejrzało go blisko 100 tys. osób. Prace nad utworem trwały ponad rok. W całe to
przedsięwzięcie zaangażował się również Wójt Gminy Grzegorz Sikorski, który wspólnie z raperem zajął się pisaniem
tekstu. Kiedy w zeszłym roku w wakacje pojawił się spontaniczny pomysł by stworzyć utwór opisujący zalety Gminy
Hażlach nikt nie spodziewał się tak dużego zainteresowania. 

Spodziewałem się, że mieszkańcom naszej Gminy utwór „Jestem stela” może przypaść do gustu. Ludzie
lubią słuchać numerów o sobie, swoim otoczeniu, o rzeczach które ich otaczają. Jednak nie sądziłem, że
odzew będzie tak wielki. To pozytywnie nastraja i zachęca do dalszej pracy przy takich utworach – mówi
PE.EL Przemysław Gazurek. 

Po sukcesie kawałka „Jestem stela” Wójt Gminy Hażlach i raper postanowili kontynuować tą muzyczną współpracę.
Jak się okazuje już niebawem usłyszymy ich kolejną produkcję. Nie zwalniamy tempa. Już niebawem kolejna
produkcja. Prace są już na etapie zaawansowanym – przyznaje PE.EL.

Jak wiadomo będzie to utwór z przesłaniem, ale nie o Gminie Hażlach. To temat, który porusza każdego, no
może za wyjątkiem tych w których jest wycelowany. To nie będzie kawałek o Gminie – co za dużo to nie
zdrowo. To będzie coś w rodzaju akcji społecznej – podkreśla raper, ale więcej szczegółów póki co nie zdradza. 

 

Czytaj również: Teledysk bije rekordy
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